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Vragen van de leden Bisschop (SGP) en Jan Vos (PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu en de Minister van Economische 
Zaken inzake het advies van de Commissie Corbey (Commissie 
Duurzaamheidsvraagstukken Biomassa) over de dubbeltellingregeling voor 
geavanceerde biobrandstoffen (ingezonden 12 maart 2014). 

Vraag 1
Kent u het «Advies over de dubbeltellingregeling voor betere biobrandstof-
fen» van de Commissie Corbey van 28 februari 2014?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de adviezen van de Commissie, waaronder het advies dat de 
dubbeltellingregeling de komende jaren verbeterd moet worden met het oog 
op bedrijven die geavanceerde technologieën willen ontwikkelen en 
benutten? 

Vraag 3
Wat vindt u van de kritiek van de Commissie op de eis dat grondstoffen die 
een alternatieve toepassing kennen niet dubbel tellen, niet in alle EU-lidstaten 
bestaat en het gelijke speelveld daarom kan verstoren? 

Vraag 4
Bent u van plan de regelgeving conform het advies van de Commissie te 
vereenvoudigen door de gedeeltelijke dubbeltelling af te schaffen, zodat de 
productie van geavanceerde biobrandstoffen sterker gestimuleerd wordt?

1 Zie http://www.corbey.nl/adviezen/biobrandstoffen/dubbeltellingregeling-voor-betere-
biobrandstoffen/
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